
 
 

Skolebestyrelsesmøde 
Referat 

Mandag den 24. april 2025, Kl. 17.00 – 20.00  

Deltagere: 
 

 

Skolebestyrelsesmedlemmer: 
Ida Hagen, Søren Schou, Maria Jelstrup 

Munk, Nanna Kragh Hansen, Pernille Bech 
Wulff  
 

Elevråd: Elliot 
 

Ledelse/medarbejder: 
Bjarne Oppelstrup, Kasper Munk Damgaard, , 
Jonathan Nilton, Maria Kongsvad, Bettina 

Jansen, Nicolai de Vries  
  

Afbud: Maria Bagger Grell, Naja Kinch Sohn, 
Jesper Boysen, Sidsel Margrethe Rasmussen, 
Sabine Marie Ørud Langkilde 

 
Referent: 

Kasper Munk Damgaard 
 

1. Valg af ordstyrer 
 
Kl. 17:00 – 17:05 

 

Nanna blev valgt som ordstyrer. 

2. Godkendelse af dagsorden 

 
Kl. 17:05 – 17:10 
 

Dagsorden blev godkendt.  

3. Meddelelser ved: 
a) eleverne 

b) medarbejderne 
c) ledelsen 
d) KKFO-forældreråd 

e) forpersonen 
 

     Kl. 17:10 – 17:30 
 
 

a) Der har været elevrådsdag for 
elevrådene i område Brønshøj-Vanløse 

i går, hvor ”den gode pause” blev 
drøftet.  

 
I elevrådet på Kirkebjerg har man talt 
om, hvordan vi skaber bedre 

fællesskab i udskolingen. Derudover er 
toiletforholdene blevet drøftet. 

 
b) Fagfordelingen er godt i gang i denne 

periode. Der er blevet taget godt imod 

tiltagene ifm. kvalitetsprogrammet.  
 

Der er en utilfredshed ift. 
udskolingselevernes adgang til 
udearealerne.  



 

Medarbejderne har talt om muligheden 
for på et tidspunkt at kunne arbejde 

med forskudte mødetider for eleverne i 
udskolingen, ligesom der er blevet talt 
om muligheden for forskudte pauser. 

 
c) Almen: 

Vi oplever på skolen megen hærværk 
og ødelæggelserne af bygninger og 
inventar på skolen.  

 
Der har været økonomigennemgang, 

og det ser fornuftigt ud.  
 
Vi er i gang med at få udskiftet 

elektronik og software på 
udluftningssystemet, som forventeligt 

er færdig om et år. 
 

4. årgang er på hyttetur nu, og vi 
bliver opmærksomme på, om det er 
for tidligt at tage på hyttetur i 4. 

klasse.  
 

Specialklasserækken: 
I Specialklasserækken er vi i gang med 
at planlægge næste skoleår, og her 

blev det besluttet, at 4. årgang tager 
på lejrskole kommende skoleår. 

Eventuelt sammen med almen, hvis 
det er muligt.  
 

Der er sat forskellige initiativer i gang i 
pauserne, og vi skal i den nærmeste 

fremtid evaluere på hvilke tiltag, vi 
holder fast i.  
 

Vi får efter planen otte elever visiteret 
til skolen næste år. Syv elever til 0. 

klasse og en elev til 5. klasse.  
 
KKFO: 

I KKFO´en ser det ud til, at vi får 26 
elever i tre børnehaveklasser. Vi er i 

gang med at gøre os klar til at tage 
imod de nye elever.  
 

Fælles: 
Skolen skal sørge for at huske 

specialklasserne i de tværgående 
aktiviteter på skolen.  
 

Alle elever skal tilbydes at deltage i 
alle tværgående arrangementer på lige 



fod. Dette gælder bl.a. sidste 

skoledag, dimission, mellemtrinsfest 
m.m 

 
d) KKFO Forældreråd Special har haft 

møde for første gang efter en periode 

uden stabil mødefrekvens. Her blev det 
drøftet, at der er mange gode tilbud, 

men der er ikke særlig mange elever, 
som bruger det, og hvordan man kan 
række ud til de forældre, som ikke 

benytter tilbuddet.  
 

e) Forpersonen var fraværende på mødet. 
 

4. Status på elevfravær 
 
Orientering & spørgsmål 

 
Kl. 17:30 – 17:50 

 
 

Der en tendens til let stigende fravær på 
Kirkebjerg. I indeværende skoleår har vi 
mest fravær i udskolingen.  

Vores ulovligt fravær er steget til omkring 
1%. 

 
Sygefravær på Kirkebjerg ligger på 4,8%, 

hvor det i området ligger på 4,6% og på 
byniveau på 4,7%.  
 

Ulovligt fravær på Kirkebjerg ligger på 1,1%, 
i området 1,2% og byniveau 1,2%. 

 
Ekstraordinært fravær ligger på Kirkebjerg på 
2,3%, i området på 2,2% og på byniveau på 

2,2%. 
 

I special ligger vi: 
Sygefravær Kirkebjerg 13,4%, området 
12,1% og byniveau 7,6% 

 
Ulovligt fravær 0,2%, området 0,5% og 

byniveau 0,7%.  
 
Ekstraordinært fravær 3,0%, området 2,8% 

og byniveau 3,0%. 

5. Status på personalefravær 

 
Orientering og spørgsmål 
 

Kl. 17:50 – 18:05 
 

Vi ligger på nuværende tidspunkt på 15,5 

dagsværk (sygefravær). Kirkebjerg Skoles 
centralt fastsatte måltal er er 12,9 dagsværk.  

Vores langtids- og korttidsfravær er begge 
steget lidt. 
 

I specialfritidsinstitutionen ligger vi på 
nuværende tidspunkt med 26,7 dagsværk, og 

vores måltal er 12,9. 
 
I almen KKFO ligger vi på 9,6 dagsværk på 

nuværende tidspunkt og et måltal på 12,9. 

6. Afgangsprøver & dimission  

 

Karameldag er den 16. maj. 

Dimission foregår onsdag den 25. juni.  



Orientering 

 
Kl. 18:05 – 18:15 

 

 

Skriftlige prøver foregår i perioden den 2. 
maj til og med 12. maj. 

 
De mundtlige prøver foregår i perioden 26. 
maj til og med 20. juni. 

 
 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 

Pause 
 

Kl. 18:15 – 18:40 
  

 

7. Arbejdet med principper 
- Evaluering af princip for 
skoleårets organisering 

 
Drøftelse & beslutning 

 
Kl. 18:40 – 19:00 

 

Der skal laves en tilføjelse ift. hytteture på 
almen og special på 4. årgang og hytteture 
på 7. årgang.  

 
Der laves en tilføjelse omkring 

juniormesterlære.  
 

Der skal ændres i et tidspunkt omkring en 
pause.  
 

Skolebestyrelsen talte om, at 
specialklasserækken tilbydes at deltage i 

valgfagene på almen (7. og 8. klasse), og 
kun HDS tilbydes i særskilt til udelukkende 
special. 

 
Godkendt under forudsætning af benævnte 

ændringer. 

8. Trivselskommissionens anbefal. 
- Opstart og for-drøftelse 

 
Drøftelse & beslutning om proces 

 
Kl. 19:00 – 19:30 
 

Vi tager trivselskommissionens anbefalinger 

og skærmbrug og digital dannelse op senere 
på efteråret. 

9. Omfanget af ”vold i folkeskolen”  
- Jf. artikel i Berlingske 

 
Drøftelse 

 
Kl. 19:30 – 19:55 

 

Der opleves udadreagerende børn i både 
almen og special. Det sker primært i 

indskolingen. Vi arbejder med at forebygge, 
dels ved kompetenceudvikling for personalet 

og dels ved pædagogiske indsatser.  
 



Der er flere grunde til, at børn reagerer. Fx 

pga. stressbelastning, som når der sker 
udskiftninger i personalegruppen. 

 
Størstedelen af skadesanmeldelser på 
Kirkebjerg ligger i indskolingen og i specifikke 

klasser.  

10. Evt. 

 
Kl. 19:55 – 20:00 

 

Der er et ønske om, at vi også tænker 

klubben ind i skoledelen i højere grad, og at 
der er et større samarbejde, ligesom der er 

det med KKFO, så det er bliver helt naturligt 
at tænke klubben ind. 
 

 
Næste møde:  

 
Mandag den 19. maj 2025 


